
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 4 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 111/97 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 7ου 
θέματος «Αίτηση Γεωργίου Μισοκεφάλου για καθορισμό 
συμβιβαστικά τιμής μονάδας αποζημίωσης της 
ρυμοτομούμενης ιδιοκτησίας του» ». 

 
 Σήμερα 17 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης     
4. Κ. Κόλβατζης     
5. Κ.  Βαφείδης     
6. Α. Δελαβερίδης     
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου     
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Μαρκούλης  
13. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 100/97  
14. Λ. Τάκης απόφασης προσήλθαν οι  κ. κ. Ι. Κουρουζίδης και Κ. 
15. Ε. Παναγιωτίδης Κόλβατζης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 101 /97 
16. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Αγαθαγγελίδης 
17. Ε. Σοφιανίδης και Γ. Μπαλτζής. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 
18. Χ. Παπαγεωργίου 104/97 απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Γκαβαϊσές 
19. Β. Τσίλης και Β. Τσίλης και αποχώρησαν οι κ. κ. Ε. 
20. Γ. Χιονίδης Παναγιωτίδης και Θ. Δεμερτζής. Κατά τη συζήτηση 
21. Δ. Ζαμάνης της υπ’ αρίθ. 105/97 απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. 
22. Μ. Αδαλόγλου Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης και Π. 
23. Π. Αγαθαγγελίδης Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 

   106/97 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
 
 



 
 
 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
είπε: Με ενημερώνουν ότι το θέμα αναβάλλεται για επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
Μισοκέφαλος: Γιατί αναβάλλεται το θέμα κ. πρόεδρε; Εχω πολύ καιρό που 
ταλαιπωρούμαι με αυτό. Το οικόπεδο το έχω αγορασμένο πάνω από 40 χρόνια και 
δεν έχω σπίτι να μείνω. 
Δήμαρχος: Διότι έχουμε μία συγκεκριμένη πίστωση στον προϋπ/σμό. Υπάρχουν 
κάποιες προτεραιότητες που πρέπει να τις δούμε π. χ. δημοπρατήθηκε το σχολείο 
στις Εργ. Κατοικίες με 600 εκ., υπάρχουν θέματα απαλλοτριώσεων εκεί που αν τυχόν 
δεν δούμε πως θα τα καταβάλλουμε ενδέχεται όλη η δημοπράτηση με το κοινοτικό 
πρόγραμμα να πάει στον αέρα. Επειδή δεν γνωρίζουμε ποιό είναι το κόστος αυτό να 
το καταβάλλουμε και να δούμε τι θα ιεραρχήσουμε. Ενα σχολείο που είναι 
δημοπρατημένο και πρέπει ν’ αρχίσουν οι εργασίες; ή ένα σχολείο που θα πρέπει να 
κάνουμε στο απώτερο μέλλον; Νομίζω ότι αυτό πρέπει να το κάνουμε. 
Πρόεδρος: Κε Μισοκέφαλε κανείς δεν αμφισβητεί ότι έχετε δίκιο. Ωστόσο ζητείται 
εδώ και το σώμα εγκρίνει να δούμε κάποια πράγματα που έχουν σχέση με τα 
οικονομικά μας και θα έρθει το θέμα σας πάλι στο Δ.Σ. 
Σιδηρόπουλος: Υστερα από τις εξηγήσεις του Δημάρχου, διαφωνώ. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε κ. συνάδελφοι για την αναβολή; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2. - Την ανάγκη αναβολής του θέματος για να εξεταστεί από την υπηρεσία. 
3. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 7ου θέματος  «Αίτηση 
Γεωργίου Μισοκεφάλου για καθορισμό συμβιβαστικά τιμής μονάδας αποζημίωσης 
της ρυμοτομούμενης ιδιοκτησίας του». 
 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 111 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης 
 Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  28 - 2 - 1997 

       Ο Aναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 
 

         ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

 
 


